

有關：嚴格的密碼政策及網頁超時監控措施實施通知

多謝 閣下選用本公司帳戶服務。

為保障客戶帳戶網上交易之安全，並配合監管部門就網上交易之相應要求，廣發証券(香港)經紀有限公司(“廣發証券香港”)將陸續推出一系列之系統保安措施，其中包括將於**2018年07月21日**正式實施嚴格的密碼政策及網頁超時監控措施。

新的系統保安措施詳情包括以下：

1. 自措施生效起登入交易系統將收到系統提示必需按要求更改登入密碼；
2. 密碼長度不少於8位元；
3. 密碼組合必需包含英文字母及數字；
4. 密碼輸入錯誤達5次，則帳戶將被鎖定，需聯繫客戶服務部進行解鎖；
5. 系統將定期提示客戶修改密碼；
6. 前3次的密碼設置不能重複使用；
7. 系統閒置超時將需再次重新登入。

為減低對網上交易操作之影響，建議客戶提前登入交易系統並修改符合規則之密碼。

倘有任何疑問，請致電客戶服務熱線(852) 3719 1288 / 40086 95575 或 電郵至 seccs@gfgroup.com.hk 查詢。謝謝！

廣發証券(香港)經紀有限公司謹啟
2018年06月22日

Date: 22 June 2018

Re: Implementation of Strict password policy and webpage timeout monitoring

Thank you for choosing GF Securities (Hong Kong) Brokerage Limited.

To ensure security and protection of your online trading accounts and to meet with regulatory requirements for online transactions, GF Securities (Hong Kong) Brokerage Limited (“GF Securities (Hong Kong)”) will implement a new series of online trading system security measures including a more stringent password policy and webpage timeout mechanism, which will be effective on 21 July 2018.

Details of the new security measures are as described below:

1. Change of password will be required at system login after implementation of new security measures;
2. Password length should not be less than 8 characters;
3. Password combination must contain English letter(s) and Number(s);
4. The account will be locked if the incorrect password is entered for 5 consecutive attempts;
5. Customers will be asked to change the password regularly;
6. The last 3 passwords cannot be reused for resetting new passwords;
7. Re-login will be required for system timeout.

To minimize the effect of new security measures to the online trading service, customers are kindly advised to change the password in advance in order to fulfil the new password policy.

If you have any questions, please contact our Customer Services Hotline at (852) 3719-1288 / 40086 95575 or email to seccs@gfgroup.com.hk

Yours faithfully,

GF Securities (Hong Kong) Brokerage Limited